

STORY NAME:	Being 20: Cat House		
COPYRIGHT HOLDER:	PNN / OPEN Media Hub		
COPYRIGHT NOTICE:	Ownership of content belongs to PNN / OPEN Media Hub		
USAGE TERMS:	Share & Adapt - Attribution 4.0 International (CC BY 4.0) https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/		
EDITOR'S NOTES:	N/A		
SOURCE:	Palestine News Network (PNN) https://www.youtube.com/watch?v=Z0WR3ZIE4oo https://www.facebook.com/watch/?v=257083992064662 Open Media Hub – http://www.openmediahub.com <i>"This production was supported by OPEN Media Hub with funds provided by the European Union"</i>		
LANGUAGE:	Arabic	DURATION:	00:01:52
JOURNALIST:	Haya AbuShukhaidem	EMAIL:	haya.shukhaidem@gmail.com
SLUGLINE:	First cat shelter in Palestine		
HEADLINE:	Hiba Al-Juneidi is Palestinian young lady from the city of Hebron south of the West Bank. She founded the first cat house in Hebron (Hiba Shelter), where she shelters over 120 street cats.		
DATELINE:	Hebron, Palestine - 21/05/2020		
SCRIPT:	<p>00:00:10 -- 00:00:18 My name is Hiba Al-Juneidi I'm 26 years old I founded Hiba Shelter, the first cat shelter in Palestine</p> <p>00:00:19 -- 00:00:27 in order to protect street cats from poisoning that the municipality or the locals use in the streets</p> <p>00:00:30 -- 00:00:38 Like many people here, I started raising cats 13 years ago</p> <p>00:00:39 -- 00:00:45</p>		

	<p>Throughout those 13 years, several of my cats were poisoned and died before my eyes and I couldn't help them</p> <p>00:00:46 -- 00:00:52 Therefore, 3 years ago, I decided to turn our backyard into a shelter to protect cats.</p> <p>00:00:53 -- 00:00:56 Currently, we have over 120 cats</p> <p>00:01:01 -- 00:01:03 We face many challenges.</p> <p>00:01:04 -- 00:01:09 We basically don't have enough financial support to cover all the shelter expenses</p> <p>00:01:10 -- 00:01:13 and most of the time we cover these expenses from our own money</p> <p>00:01:14 -- 00:01:17 in addition to the small donations we receive</p> <p>00:01:21 -- 00:01:29 The biggest challenge we are facing is that we live in a society where people are not very familiar with having animals living among them</p> <p>00:01:30 -- 00:01:37 and unfortunately, we don't have policies to protect animals here so far, and this is a big challenge</p> <p>00:01:38 -- 00:01:34 but we try to change society's perspective about raising and protecting animals.</p>
SHOTLIST:	Hiba entering the shelter, cats walking around the shelter, shots of cats in different parts of the shelter, Hiba holding her cats and petting them, cats eating their lunch, Hiba vacuuming and cleaning the ground of the shelter, shots of a newborn kitten, cat climbing Hiba's shoulders.

SCRIPT: (Original language)	00:00:10 -- 00:00:18 اسمي هبة الجندي عمري ٢٦ سنة مؤسسة ملجأ هبة، الملجأ الأول للقطن في فلسطين
	00:00:19 -- 00:00:27 وهاد الملجأ موجود لحماية قطن الشوارع من عمليات التسميم الي بتقوم فيها البلديات أو المواطنين أنفسهم
	00:00:30 -- 00:00:38 بلشت في تربية القطن من ١٣ سنة وكنا متل اي ناس بتربي القطن
	00:00:39 -- 00:00:45 وخلال هاي ال ١٣ سنة كثير منهم تسمموا وماتوا قدامي بطريقة كثير رهيبة وما كنت قادرة اساعدهم
	00:00:46 -- 00:00:52 فقبل ٣ سنين قررت احول حديقة البيت ملجأ يحميهم ويحتويهم
	00:00:53 -- 00:00:56 وحاليا موجود عنا اكثر من ١٢٠ قطة
	00:01:01 -- 00:01:03 في كثير تحديات بتواجهنا
	00:01:04 -- 00:01:09 والي هي بشكل اساسي انه ما في دعم كافي لحتى يغطي كل تكاليف الملجأ
	00:01:10 -- 00:01:13 الي احنا بنضطر في معظم الاحيان نغطيها من حسابنا الشخصي
	00:01:14 -- 00:01:17 واكيد مع وجود التبرعات البسيطة الي بتوصلنا
00:01:21 -- 00:01:29 احنا التحدي الاكبر الي بنواجهه هو وجودنا في مجتمع للاسف مش متعود على وجود الحيوانات بينه	
00:01:30 -- 00:01:37 وللاسف ما في سياسات متعلقة بالرفق بالحيوان لحد الان فهاد تحدي كبير	

OPEN MEDIA HUB

Supporting media professionals across the EU Neighbourhood area

	00:01:38 -- 00:01:34 واحننا بنحاول نغير النظرة المجتمعية عن تربية الحيوان والرفق فيه
CAMERA OPERATOR:	Jad Jado
VIDEO EDITOR:	Haya AbuShukhaidem
MUSIC RIGHTS: (If applicable)	N/A